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Ιωάννινα, 30/3/2023 

 

Προς: 

1. Δήμαρχο του Δήμου Ιωαννιτών 

2. Αναπλ. Περιφερειακή Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας και 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ηπείρου 

3. Διευθύντρια Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 

Ιωαννίνων 

4. Διευθύντρια Πρότυπου Γυμνασίου Ζωσιμαίας Σχολής 

Ιωαννίνων 

 

Κοιν.: 

1. Ένωση Γονέων Ιωαννίνων  

(με την παράκληση να προωθηθεί σε όλους τους 

Συλλόγους Γονέων μέλη της) 

  

Θέμα: “Ανοιχτή επιστολή σχετικά με το σοβαρό ατύχημα που συνέβη σε μαθητή του Πρότυπου Γυμνασίου 

Ζωσιμαίας Σχολής Ιωαννίνων στις 29/3/2023” 

 

Κύριε Δήμαρχε, 

Κυρίες Διευθύντριες, 

 

Ένας μήνας, σχεδόν, έχει περάσει από το τραγικό δυστύχημα στα Τέμπη, λίγος καιρός παραπάνω από το 

δυστύχημα στο σχολείο των Σερρών και χθες, στο Πρότυπο Γυμνάσιο Ζωσιμαίας Σχολής Ιωαννίνων, είναι 

καθαρά θέμα τύχης που δεν θρηνήσαμε άλλη μια νέα ζωή εξαιτίας της ακαταλληλότητας των δημόσιων 

υποδομών.  

 

Όπως ήδη γνωρίζετε, ένας μαθητής του σχολείου μας, ένα παιδί, γλιστρώντας, έπεσε πάνω σε καταφανώς 

πρόχειρη και επικίνδυνη κατασκευή από πλέγμα, η οποία υποτίθεται ότι λειτουργούσε ως κάγκελο το οποίο 

εμποδίζει την πτώση σε τάφρο 6 μέτρων! Το πλέγμα, έχοντας στερεωθεί εντελώς ακατάλληλα και πρόχειρα 

- κύριος οίδε πόσα χρόνια πριν - απλά υποχώρησε, και το παιδί έπεσε στο κενό! Από καθαρή τύχη, 

προσγειώθηκε αρχικά σε έναν αναβαθμό, στο μέσο του κενού και μετά, μάλλον με τα πόδια του, στο 

δάπεδο. Ήταν πολύ τυχερό και φαίνεται να απέφυγε κάποιον σοβαρό τραυματισμό. 

 

Με την ανοιχτή αυτή επιστολή μας, δεν θα αναφερθούμε σε ζητήματα που έχουν ήδη τεθεί αναλυτικά 

υπόψη του Δήμου Ιωαννιτών και του Δημοτικού Συμβουλίου, με την από 19/1/2023 ανοιχτή (προφητική;) 

επιστολή-αίτημα της Ένωσης Γονέων Ιωαννίνων, με την οποία ζητούσε να γίνει συζήτηση στο Δημοτικό 

Συμβούλιο για το οξυμένο πρόβλημα της σχολικής στέγης και η οποία δεν γνωρίζουμε αν έλαβε ποτέ 

απάντηση (δείτε εδώ: https://bit.ly/3U10Q0c). 
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Ζητάμε, όμως, άμεσα: 

 

1. Να γίνουν, εντός της ημέρας, έλεγχοι και ενέργειες στον προαύλιο χώρο του σχολείου για την 

ασφάλεια των παιδιών μας. 

2. Να επισκεφθεί το σχολείο αρμόδιο τεχνικό κλιμάκιο το οποίο θα ελέγξει όλες τις υποδομές και 

θα εισηγηθεί άμεσα ενέργειες βελτίωσης και συντήρησης καθώς και τυχόν προσωρινά μέτρα 

ασφάλειας. Να επισημάνουμε ότι εκκρεμούν εδώ και χρόνια επανειλημμένα αιτήματα του 

σχολείου για τον έλεγχο των αθλητικών εγκαταστάσεων και τη διασφάλιση της καταλληλότητας 

χρήσης τους. 

3. Να ενημερωθούμε αρμοδίως και αναλυτικά για το αν τηρείται ουσιαστικά η νομοθεσία που 

σχετίζεται με την ασφάλεια και καταλληλότητα των υποδομών του σχολείου (απαραίτητες 

άδειες, στατική επάρκεια, καταλληλότητα αθλητικών υποδομών,  πυρασφάλεια κ.λπ.). 

 

Παρακαλούμε να έχουμε διαρκή ενημέρωση σε σχέση με τα παραπάνω. 

 

Κύριε Δήμαρχε, 

Κυρίες Διευθύντριες, 

 

Ως Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων είμαστε εξαιρετικά ανήσυχοι για την ασφάλεια των παιδιών μας και 

αναμένουμε, επιτέλους, όλοι σας να αναλάβετε τις ευθύνες σας και να ανταποκριθείτε έμπρακτα και άμεσα! 

 

Επιφυλασσόμαστε να επανέλθουμε. 

 

Για το Δ.Σ. του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων 

 

 

Ο Πρόεδρος 
 

 
 

Νικηφόρος Παπαχρήστος 

Η Γενική Γραμματέας 
 

 
 

Έλενα Ζερβού 

 

 

 

 

 

 

 


